
Moi kaikki klubilaiset!  

 

Oon Essi Valtonen, 21-vuotias ensimmäisen vuoden opiskelija ja kotoisin täältä Turun seudulta, 

tarkemmin Nousiaisista. Ihan ensimmäisten viikkojen aikana syksyllä tiesin jo haluavani hakea 

hallitukseen, kun seurasin hallituksen tekemistä eri tapahtumissa. Etenkin sihteerin hommat 

kiinnosti alusta alkaen ja olenkin hakemassa syyskokouksessa seuraavaa sihteerin paikkaa 

ensivuoden hallituksessa.  

Turun yliopisto, valtio-opin opinnot ja klubi oli monen vuoden haave ja viime keväänä vuosien 

hakemisen jälkeen sain vihdoin tiedon tänne pääsemisestä. Syksyn mittaan tunne siitä, että nyt 

ollaan oikealla polulla elämässä, on vain vahvistunut. Opinnot tuntuvat omilta ja klubista on tullut 

iso osa omaa elämää ihanien ihmisten myötä. Ihmiset tekevät P-klubista parhaan mahdollisen ja 

siksi haluankin olla osa tätä ihanaa porukkaa.  

Koen antavani oman parhaani hallitukselle juuri sihteerinä. Sihteerillä on tärkeä tehtävä ja 

haluankin pitää rakkaista perinteistä kiinni. Olen järjestelmällinen ihminen, jonka jokainen päivä 

pitää olla suunniteltuna etukäteen. Koenkin tämän osoittautuvan eduksi sihteerinä. Itsellä ei ole 

aiempaa kokemusta järjestötoiminnasta, mutta uuden opetteleminen ei ole ikinä ollut itselle vaikeaa. 

En näe sitä siis minkäänlaisena ongelmana, vaan pikemminkin nautin siitä, että pääsen tekemään 

jotakin uutta ja mielenkiintoista, sekä tietysti edustamaan yhdistystämme ja kehittämään sen 

toimintaa.  

 

Syyskokousta innolla odottaen, 

Essi  


